

LEISTUNGSSTARKE DISPERSIONSKLEBSTOFFE HIGH-PERFORMANCE DISPERSION ADHESIVES

Klebstoffe für Wellpappen und Kartonagen

Adhesives for corrugated board and cardboard

DE Die stabile und gleichzeitig leichte Wellenkonstruktion bildet ein schützendes Polster für Transportgüter aller Art und sorgt dafür, dass Handelswaren und Industriegüter sicher ankommen. Neben dem Papier ist der Klebstoff ein wichtiger Bestandteil, der die Klebelasche und damit die Qualität der gefertigten Kartonagen erheblich beeinflusst.

Mit unserem leistungsstarken Klebstoffprogramm decken wir das gesamte Spektrum der spezifischen Anforderungen der Wellpappen- und Kartonagenhersteller ab – braune Ware, gestrichene Papiere, lackierte und bedruckte Klebelaschen. Unsere Klebstoffe werden selbstverständlich auch von UV-Detektoren erkannt. Zudem entwickeln wir auf Kundenwunsch auch individuelle Klebstofflösungen.

EN The stable and at the same time lightweight wave design forms a protective cushion for all types of transport goods and ensures that merchandise and industrial goods arrive safely. Apart from the paper, the adhesive is an important component that significantly influences the adhesive flap and thus the quality of the manufactured cardboard packaging.

With our high-performance adhesive range, we cover the entire range of the specific requirements of corrugated board and cardboard manufacturers: brown goods, coated papers, lacquered and printed adhesive flaps. Our adhesives are of course also recognised by UV detectors. In addition, we develop individual adhesive solutions on customer request.



Produktbeispiel: Dispersionen für höchst belastbare Endprodukte.

Product sample: Dispersions for highly durable end products.

Ihre Vorteile

Your benefits

- DE** + Saubere Verarbeitung auf Kontakt- und kontaktlosen Düsen
- + Hoher Nasstack für schnelle Maschinengeschwindigkeiten
- + Starke Klebkraft - auch auf schwierigen Oberflächen
- + FEFCO 9 Zertifizierung
- + UV-Marker für Leimdetektion
- + Starke technische Unterstützung
- EN** + Clean processing on contact and contactless nozzles
- + High wet tack for fast machine speeds
- + Strong adhesion – even on tricky surfaces
- + FEFCO 9 certification
- + UV marker für glue detection
- + Strong technical support



- + **Saubere Verarbeitung**
- + Clean processing
- + **Hoher Nasstack**
- + High wet tack
- + **UV-Marker für Leimdetektion**
- + UV marker for glue detection

FOLCO® LIT

	PL 1001	PL 1001 PLUS	PL 1002	PL 1003	PL 1004	PL 2034 LV
Type of adhesive	Unfilled PVAc-based adhesive	Unfilled PVAc-based adhesive	Unfilled PVAc-based adhesive	Unfilled PVAc-based adhesive	Unfilled PVAc-based adhesive	PVAc-based adhesive
Viscosity	800 mPa.s	500 mPa.s	1.600 mPa.s	2.700 mPa.s	3.000 mPa.s	3.000 mPa.s
Areas of application	Paper + Packaging industry, Contactless nozzle	Paper + Packaging industry, Contactless nozzle	Paper + Packaging industry, Contactless nozzle	Paper + Packaging industry, longitudinal seam bonding	Paper + Packaging industry, longitudinal seam bonding	Paper + Packaging industry, lamination
Characteristics	Allows fast speed of production with an extraordinary high initial tack	Allows very high speed of production, suitable for the most difficult surfaces	Allows fast speed of production with an extraordinary strong initial tack	Has a good „Wet-Tack“ combined with high initial tack.	Allows fast speed of production	Allows fast speed of production with an extraordinary strong initial tack

Qualität und Verantwortung

Quality and Responsibility

DE Sie sind auf der Suche nach ausgezeichneten Produkten und einem verlässlichen Partner? Dank unserer hochmodernen Forschung + Entwicklung garantieren wir Ihnen einen sehr hohen Produkt- und Qualitätsstandard.

Umweltschutz und eine ressourcenschonende Produktion haben für uns höchste Priorität. Daher sind ein verantwortungsvoller Umgang mit Energie gemäß Energiemanagementsystem (ISO 50001) sowie die Einhaltung zertifizierter Qualitäts- und Umweltnormen (ISO 9001, ISO 14001) selbstverständlich bei Follmann.

Teilen Sie uns Ihre Anforderungen mit – wir beraten Sie gerne!

EN Are you looking for excellent products and a reliable partner? Thanks to our state-of-the-art research + development, we guarantee you a very high standard of product and quality.

Environmental protection and resource saving production are our top priority. Therefore, responsible use of energy in accordance with the energy management system (ISO 50001) and compliance with certified quality and environmental standards (ISO 9001, ISO 14001) are a matter of course at Follmann.

Let us know your individual needs. We will be happy to advise you!